
Tisztelt Erdész Kolléga! 

 

Nagy megtiszteltetés számomra, hogy az EGERERDŐ Zrt vezérigazgatójaként köszönthetem 

Önt.  

Társaságunk a Mátra, a Nyugat-Bükk és a Heves-Borsodi dombvidék állami erdeinek 

vagyonkezelését végzi, mintegy 75.000 hektár területen. Erdőterületeink 2/3-a nemzeti, vagy 

közösségi (Natura2000) oltalom alatt áll, ezért szoros kapcsolatot ápolunk ezen területek 

természetvédelmi kezelőivel, a területileg illetékes Nemzeti Park Igazgatóságokkal. 

A Mátra és a Bükk erdőségei közkedvelt kiránduló célpontnak számítanak, ma már nem csak a 

belföldi, hanem egyre inkább a külföldi turisták körében is. Ezért tartjuk igen fontosnak a 

mögöttünk álló évtized fejlesztési munkáit, melynek keretében megújítottunk számos turistaházat, 

kilátót, erdei pihenőhelyet és az általunk működtetett 3 kisvasút (Mátravasút, Felsőtárkányi ÁEV 

és Szilvásváradi ÁEV) is fejlődni tudott. 

Akkreditált erdészeti erdei iskoláinkban (Szilvásvárad, Mátrafüred, Fenyvespuszta) és környezeti 

nevelési, szemlélet formálási célzatú erdészeti nyílt napjainkon évente 6-8000 általános és 

középiskolás gyermeknek mutatjuk meg az erdők élővilágát, az erdészek mindennapi munkáját. 

Az elmúlt időszakban, szakmánk nyitott a társadalom széles rétegei felé és megtanultunk élni a kor 

technikai vívmányai által nyújtott kommunikációs lehetőségekkel. A társadalom, erdők és ezzel egy 

időben az erdészek irányába támasztott fokozódó elvárásainak úgy tudunk megfelelni, ha egyre 

szélesebb rétegeknek mutatjuk meg, hogy az erdész munkája több mint szimpla favágás. El kell 

tudjuk fogadtatni az emberekkel, hogy mi erdészek vagyunk a letéteményesei annak a szintetizáló 

folyamatnak, melynek eredménye az erdők hármas alapfunkciója (gazdasági, védelmi, közjóléti) 

közötti egyensúly megteremtése. 

Az előttünk álló időszakban nagy kihívást fog jelenteni a kormányzat által meghirdetett Ország 

fásítási program végrehajtása, az erdők CO2 megkötési funkciójának tudatosítása, a megkezdett 

Bejárható Magyarország program továbbvitele és az erdőkből kitermelt fának, mint megújuló 

nyersanyagnak és energiaforrásnak a népszerűsítése. 

Az erdésztársadalom évszázados múltja során számtalanszor kellett már, hogy szembenézzen 

kihívásokkal, sorsfordító helyzetekkel, most rajtunk a sor. 

 

Üdv az erdésznek! 

Dobre-Kecsmár Csaba 

      vezérigazgató 

    EGERERDŐ Zrt 

 


